
Protokoll Tjörns BK:s Årsmöte den 1 mars 2024 
 

Närvarande: Ivan Abrahamsson, Bengt Adielsson, Arne Andersson, Lisbeth Andersson, 

Marianne Axfjord, Laila Barone, Arne Bauhr, Britt-Inger Bauhr, Kjell Berg, Sölve Engberg, Thomas 

Englund, Florence Fridén, Rose-Marie Fridén, Eva Glans, Lise-Lotte Grape, Bodil Johansson, 

Ulla-Brith Johansson, Jan Runar Karlsen, Bo Kenne, Eivor Knutsson, Kent Larsson, Lars 

Lillhammar, Gunlög Liljedahl, Gunilla Lindahl, Göran Linder, Bengt Lundberg, Lars Malmkvist, 

Gert Mortensen, Kristina Nordenstam, Bengt Nordström, Stig Olausson, Lena Palmén, Ingemar 

Pettersson, Jan Peter Rosén, Ingela Sollid, Erik Sved, Gull-Britt Sved, Kerstin Tidlund, Alf törmä 

och Berndt Åslund Totalt 40 medlemmar 

1. Mötets öppnande 
Styrelsens ordförande Bengt Lundberg hälsade de närvarande välkomna 

och förklarade Tjörns BK Årsmöte 2024 öppnat.   

2. Mötets behöriga utlysande 
Konstaterades att Årsmötet blivit korrekt utlyst genom anslag i 

klubblokalen samt på klubbens hemsida minst två veckor före årsmötet.  

3. Val av ordförande för mötet 
Valdes Bengt Adielsson till ordförande för mötet. 

4. Val av sekreterare för mötet 

Valdes Thomas Englund till sekreterare för mötet. 

5. Fastställande av dagordning 
Dagordningen, som redovisats på Hemsidan och på Anslagstavlan 

godkändes utan ändring. 

6. Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera 

protokollet 
Valdes Lars Malmkvist och Sölve Engberg till justeringsmän. 

7. Verksamhetsberättelse och ekonomisk rapport för 2022 
Styrelsens Verksamhetsberättelse för 2023 redovisades av klubbens 

ordförande Bengt Lundberg och godkändes samt lades till handlingarna, 

 

Florence Fridén redogjorde för Resultat- och Balansräkningarna för 2023 

och konstaterade att verksamhetsåret ekonomiskt gett ett litet överskott 

på 1159 kr. Kostnadsnivån har dock inför kommande år höjts genom 

avgiftshöjningar från Bridgeförbundet för klubbens tävlingsverksamhet, 

avskrivningskostnader för den nya brickläggningsmaskinen samt övriga 

generella prishöjningar, vilket motiverar höjda spelavgifter för att uppnå 

balans och en fortsatt god ekonomi. 



8. Revisorernas berättelse 
Bengt Nordström läste upp revisionsberättelsen och konstaterade att 

redovisningen och verksamheten i övrigt skötts utan anmärkning. 

Revisorerna tillstyrker därför att R&B-räkningarna fastställs i ny räkning 

samt rekommenderar Årsmötet att bevilja styrelsens ledamöter 

ansvarsfrihet för förvaltningen under verksamhetsåret 2023. 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  
Årsmötet beviljade styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för verksamhetsåret 

2023. 

10. Fastställande av antalet ledamöter och suppleanter i styrelsen 
Styrelsen skall enligt stadgarna bestå av ordförande samt 4 övriga 

ledamöter och två suppleanter. De övriga ledamöterna väljs växelvis på två 

år, medan ordföranden och suppleanterna väljes på ett år. 

Arne Baurh redogjorde för Valberedningens förslag till styrelse för 2024 

enligt följande: ordförande Bengt Lundberg omval 1 år, Ledamöter 

Florence Fridén 1 år kvar av mandattiden, Kjell Glans 1 år kvar av 

mandattiden, Lennart Johansson omval 2 år, Lena Palmén nyval 2 år , 

suppleanter Ingela Sollid och Ingemar Pettersson omval på 1 år.   

11. Val av styrelseordförande 
Valdes enligt valberedningens förslag Bengt Lundberg till ordförande på ett 

år. 

12. Val av övriga ledamöter och suppleanter 
Enligt valberedningens förslag omvaldes Lennart Johansson som ledamot 

på 2 år samt genom nyval Lena Palmén som ledamot på två år. Omvaldes 

Ingela Sollid och Ingemar Pettersson som suppleanter på ett år. Thomas 

Englund lämnar styrelsen. 

13. Val av två revisorer och en revisorssuppleant. 
Enligt valberedningens förslag omvaldes Erik Sved och Bengt Nordström 

som revisorer för ett år och som suppleant valdes Lars Malmkvist på ett år. 

14. Val av två ledamöter i valberedningen 

Omvaldes Arne Bauhr och Gull-Britt Sved på ett år. 

15. Beslut om medlemsavgiften och bordsavgiftens storlek 
Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag att bibehålla medlemsavgiften 

30 kr samt att höja bordsavgiften med 10 kr, till 60 kr för spel på tisdagar 

och för Tjörnligan samt till 50 kr för spel på fredagar och Club 33.  

16. Svar på motion från Årsmötet 2022 från Erik Sved angående 

rekommendation till SBF att hantera startavgifter via 



personliga Ruterkonton 
Florence redogjorde för hur motionen hanterats av Styrelsen och lämnats 

som egen motion till Bohuslän-Dals BF som i sin tur lämnat motionen till 

Svenska Bridgeförbundet för ställningstagande. Motionen har behandlats 

av Bridgeförbundet som beslutat, främst pga juridiska skäl, att avslå 

motionen. 

17. Motioner från medlemmarna 
Inga motioner inlämnade 

18. Övriga frågor 
- Framfördes en hälsning av mötets ordförande från Ulf och Carina 

Halvorsen, som själva inte kunnat närvara på årsmötet, med tack till 

styrelse och övriga medlemmar som gör Tjörns BK till en välskött och 

trevlig bridgeklubb. 

- Klubbens ordförande, Bengt Lundberg, framförde önskemål om hjälpande 

händer till städningen av bridgelokalen. Kjell Berg har meddelat att han kan 

fortsätta ytterligare en tid och Sölve Engberg och Lena Palmén anmälde sig 

som frivilliga att kunna ingå i städpatrullen. 

- Bengt Lundberg avtackade Thomas Englund för hans arbete i styrelsen 

och tackade alla andra medlemmar som under året bidragit till att 

klubbens verksamhet kunnat fungera väl. 

- Mötets ordförande Bengt Adielsson påbjöd en tyst minut för att hedra de 

medlemmar som under året gått bort.   

19. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet och tackade medlemmarna för visat intresse. 

 

 

Wallhamn den 1 mars 2024 

 

 

 

Thomas Englund / sekr   Bengt Adielsson / ordf 

 

 

 

Lars Malmkvist / justerat   Sölve Engberg / justerat 

 


